
 

Dato:  Onsdag den 31. januar 2024 
Deltagere:   Claus, Anne, Peter, Jesper, Iver og Annette  
Afbud fra:  Betina 
Sted:  Teams 
Referent: Claus 

 

1.  Godkendelse af det seneste mødereferat  
 Godkendt 

 
  

2.  Siden sidst   
 Jesper er nu kommet på hjemmesiden. 

 
Der har været en del ejerskifter det seneste år og Annette har opdateret medlemslisten, så den 
er helt ajour. 
 
Spørgsmål: Skal vi informere både på tysk og dansk på hjemmesiden? 
Vi blev enige om at hjemmesiden er til for medlemmerne og det er tilstrækkeligt med dansk. 
 
Kommunen har i efteråret skrevet til flere grundejere ang. beskæring. Der var blandt andet 
dårlige oversigtsforhold i starten af Vestklitvej. Det er ikke længere et problem. 
 

  

3.  Bank og økonomi  
 For at Anne fortsat kan foretage betalinger, skal banken have opdaterede oplysninger på 

bestyrelsen. Anne kontakter Vestjysk Bank og får dem til at sende os et link vi kan bruge. 
 
Jørgen står stadig påført som anden godkender ved betaling. Det skal ændres, da han ikke 
længere har sommerhus i området. 
Banken accepterer at en enkelt person kan godkende udgifter i foreningen, men det kræver 
bestyrelsens samtykke. Vi blev enige om følgende: 
Fremadrettet skal den siddende formand være anden godkender - og kun hvis beløbet overstiger 
25.000 kr. 
Kassereren bemyndiges altså til selvstændigt at kunne godkende enkelt udgifter optil 25.000kr. 
 
Anne vil forhøre sig om muligheden for at flytte foreningens bankforretning til Nordea, da dette 
kunne lette hendes arbejde. Vi hører nærmere. 
 

  
4.  Den fremtidige bestyrelse  

 Annette har solgt sit sommerhus og kan derfor ikke fortsætte som formand. Annette har 
indvilliget i at blive indtil generalforsamlingen. 
 
På valg til bestyrelsen er: 
Anne Lauth - villig til genvalg 
Claus Damgaard – modtager ikke genvalg 
Peter Nielsen 1. suppleant indtræder på Annettes plads i bestyrelsen. 
Jesper Pedersen er interesseret i at fortsætte som fuldgyldigt bestyrelsesmedlem efter 
generalforsamlingen. 
 



 

 
På generalforsamlingen skal der vælges et bestyrelsesmedlem (Jesper?) og to suppleanter. 
Suppleanterne skulle egentlig vælges forskudt for en toårig periode, så de ikke er på valg samme 
år. 
 
INFO: 
Bestyrelsesarbejdet er både overkommeligt og interessant. Bestyrelsen opfordrer derfor nye 
interesserede til at melde deres kandidatur inden generalforsamlingen d. 28. marts 2024. Det er 
selvfølgelig også muligt på selve dagen. 
Den nye bestyrelse konstituerer sig efter generalforsamlingen. 
 

  

5.  Vores veje   
 Flere medlemmer har henvendt sig ang. huller i vejene. Dette er givet videre til entreprenøren, 

som er opmærksom på udfordringerne. Skaderne kan dog først udbedres når vejret bliver bedre. 
Hvis det gøres nu nytter det ikke noget, da hele området er belastet af de store mængder nedbør 
vi har fået (2023 blev det vådeste år nogensinde i dansk vejrhistorie). 
P.J.P. har lovet at vejene bliver vedligeholdt igen, så snart det giver mening at foretage 
reparationerne. 
 
Vi afventer stadig nyt ang. overtagelsen af den kommunale del af Havklitvej. Det er vigtigt at der 
bliver lavet en ordentlig overdragelsesforretning, hvor vi sikrer os at vejen er i den bedste stand, 
inden kommune afleverer den til os. 
 

  

6.  Planlægning af generalforsamlingen 28. marts 2024  
 Holmsland Kulturcenter 28. marts 2024 

Konceptet bliver det samme som sidste år. Annette laver dagsordenen og sender indkaldelser ud 
på mail, jvf. vedtægterne. 
 
Sidste års dirigent Herluf Hansen (Havklitvej 75) påtager sig gerne rollen igen i år. 
 
Annette medbringer og overdrager lidt materiale/udstyr til den nye bestyrelse. 
 

  

7.  Arbejdsdag den 11. maj 2024 
 Der skal være mulighed for at tilmelde sig arbejdsdagen på generalforsamlingen. 

 
Annette tager fat i ”hø-manden”, så vi er sikret høballer til arbejdsdagen. 
 

  

8.  Næste møde  
 Indkaldes efter behov. Ellers i forbindelse med generalforsamlingen. 
 

  

9.  Eventuelt 
 Lidt løs snak om den nye postlov. 
 

 


